
Protokół Nr 18/2020

z obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 30.06.2020 r. o godz. 
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul. 
Piaseczyńskiej 77.

Ad. 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady XVIII 
Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista 
stanowi załącznik).

Ad. 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali wraz 
z materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
8. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
9. Przedstawienie raportu o stanie gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2019.
10. Debata nad raportem:

a) Głosy radnych.
b) Głosy mieszkańców.

11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna 
wotum zaufania.

12. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2019 rok

13. Zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy za rok 2019.
14. Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w 

sprawie wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2019 rok.
15. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2019.
16. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 

Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2019.
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17. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. wniosku Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium.

18. Dyskusja.
19. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutoriom Burmistrzowi Gminy

Konstancin-Jeziorna za 2019 rok.
20. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020.
21. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2025.
22. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za

pobyt dziecka w Gminnym Żłobku nr 1 w Konstancinie-Jeziornie.
23. Projekt uchwały w' sprawie ustalenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie

Konstancin-Jeziorna na rok szkolny 2020/2021.
24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu

użytkowego, stanowiącego własność Gminy Konstancin-Jeziorna, położonego 
przy ul. Warszawskiej nr 64 w Gminie Konstancin-Jeziorna.

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Szymanowskiego stanowiącej 
część działki ewidencyjnej numer 196/8 z obrębu 03-23.

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Królowej Jadwigi stanowiącej 
część działki ewidencyjnej numer 158 z obrębu 03-15.

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Bielawskiej stanowiącej działkę 
ewidencyjną numer 84/6 z obrębu 01-16.

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Jagiellońskiej stanowiącej część 
działki ewidencyjnej numer 58 z obrębu 03-23.

29. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
Nr 338/VII/22/2016 z dnia 7 września 2016 r. w sprawie określenia zasad i trybu 
udzielania dotacji celowej na dofinansowanie z budżetu Gminy Konstancin- 
Jeziorna przedsięwzięć z zakresu ochrony środowiska, obejmujących 
modernizację systemów ogrzewania w budynkach i lokalach mieszkalnych, na 
korzystniejsze z punktu widzenia kryterium sprawności energetycznej oraz 
kryterium ekologicznego.

30. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 222/YI11/16/2020 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

31. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 223/VIII/l6/2020 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych do właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.

32. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 225/YIII/l6/2020 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna w sprawie zasad korzystania z Gminnego Punktu 
Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych zlokalizowanego 
w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Mirkowskiej 43C.

33. Projekt uchwały w sprawie nadania skwerowi położonemu w Konstancinie-
Jeziornie przy Al. Miłośników Konstancina i ul. Henryka Sienkiewicza, nazwy 
„Skwer im. Prof. Dr hab. Med. Mariana Weissa'’.
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34. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy 
Konstancin-Jeziorna.

35. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 24/YII1/3/2018 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie powołania radnych do 
stałych Komisji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

36. Odczytanie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna 
z przeprowadzonej analizy pozyskiwania i wykorzystania zewnętrznych środków' 
finansowych w 2019 roku.

37. Interpelacje, zapytania radnych i wolne w'nioski.
38. Korespondencja.
39. Rozpatrzenie skarg.
40. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała, aby w punkcie 33 porządku obrad 
wprowadzić przekazany przez Burmistrza Kazimierza Jańczuka w dniu 22.06.2020 r. projekt 
uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu gminy na zadania 
służące ochronie zasobów wodnych, polegającej na gromadzeniu wód opadowych 
i roztopowych w miejscu ich powstania.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się -1 wniosek o zmianę porządku 
obrad został przyjęty.

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła kolejny wniosek o wprowadzenie 
w punkcie 37 porządku obrad projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
niedopełnienie obowiązków służbowych przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna (BRM 
455/2019).

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się -1 wniosek został przyjęty.

Kolejny zaproponowany przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Agatę Wilczek wniosek dot. 
zmiany porządku obrad w ten sposób, aby w punkcie 39 Rada Miejska przyjęła stanowisko 
w sprawie sprzeciwił mieszkańców ulicy Kołobrzeskiej 52 w Konstancinie-Jeziornie, 
w obszarze oddziaływania zamierzenia inwestycyjnego polegającego na budowie stacji 
bazowej telefonii komórkowej przez firmę P4 Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie -  operatora 
sieci komórkowej PLAY (BRM 189/2020).

W głosowaniu: za- 75, przeciw -  0, wstrzymało się -  1 Rada Miejska przyjęła w w. wniosek 
i dokonała zmiany porządku obrad.



Następnie, w wyniku głosowania: za- 16, przeci\v-0, wstrzymało się -  1 Rada Miejska 

przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
8. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
9. Przedstawienie raportu o stanie gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2019.
10. Debata nad raportem:
a. Głosy radnych.
b. Głosy mieszkańców.
11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna 

wotum zaufania.
12. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2019 rok
13. Zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy za rok 2019.
14. Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w sprawie 

wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2019 rok.
15. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziornao 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2019.
16. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2019.
17. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. wniosku Komisji Rewizyjnej 

o udzielenie absolutorium.
18. Dyskusja.
19. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutoriom Burmistrzowi Gminy Konstancin- 

Jeziorna za 2019 rok.
20. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020.
21. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2025.
22. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w Gminnym Żłobku nr 1 w Konstancinie-Jeziornie.
23. Projekt uchwały w sprawie ustalenia średnich cen jednostek paliwa wr Gminie 

Konstancin-Jeziorna na rok szkolny 2020/2021.
24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu 

użytkowego, stanowiącego własność Gminy Konstancin-Jeziorna, położonego przy ul. 
Warszawskiej nr 64 w Gminie Konstancin-Jeziorna.
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25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Szymanowskiego stanowiącej część 
działki ewidencyjnej numer 196/8 z obrębu 03-23.

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Królowej Jadwigi stanowiącej część
działki ewidencyjnej numer 158 z obrębu 03-15.

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Bielawskiej stanowiącej działkę 
ewidencyjną numer 84/6 z obrębu 01-16.

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Jagiellońskiej stanowiącej część działki 
ewidencyjnej numer 58 z obrębu 03-23.

29. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna Nr 
338/V11/22/2016 z dnia 7 września 2016 r. w sprawie określenia zasad i trybu 
udzielania dotacji celowej na dofinansowanie z budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna 
przedsięwzięć z zakresu ochrony środowiska, obejmujących modernizację systemów 
ogrzewania w budynkach i lokalach mieszkalnych, na korzystniejsze z punktu 
widzenia kryterium sprawności energetycznej oraz kryterium ekologicznego.

30. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 222/VIII/l 6/2020 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

31. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 223/V111/16/2020 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbioru odpadów komunalnych do właścicieli nieruchomości zamieszkałych 
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.

32. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 225/YIII/l6/2020 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna w sprawie zasad korzystania z Gminnego Punktu Selektywnego 
Zbierania Odpadów Komunalnych zlokalizowanego w Konstancinie-Jeziornie przy 
ulicy Mirkowskiej 43C.

33. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu 
gminy na zadania służące ochronie zasobów wodnych, polegającej na gromadzeniu 
wód opadowych i roztopowych w miejscu ich powstania.

34. Projekt uchwały w sprawie nadania skwerowi położonemu w Konstancinie-Jeziornie 
przy Al. Miłośników Konstancina i ul. Henryka Sienkiewicza, nazwy „Skwer im. 
Prof. Dr hab. Med. Mariana Weissa".

35. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy 
Konstancin-Jeziorna.

36. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 24/YIII/3/2018 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie powołania radnych do 
stałych Komisji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

37. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków 
służbowych przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna (BRM 455/2019).



38. Odczytanie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna 
z przeprowadzonej analizy pozyskiwania i wykorzystania zewnętrznych środków 
finansowych w 2019 roku.

39. Przyjęcie przez Radę Miejską stanowiska w sprawie sprzeciwu mieszkańców ulicy 
Kołobrzeskiej 52 w Konstancinie-Jeziornie, w obszarze oddziaływania zamierzenia 
inwestycyjnego polegającego na budowie stacji bazowej telefonii komórkowej przez 
firmę P4 Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie -  operatora sieci komórkowej PLAY 
(BRM 189/2020)

40. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
41. Korespondencja.
42. Rozpatrzenie skarg.
43. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad. 4 -  Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że nie wpłynęła żadna uwaga do
projektu protokołu nr 16/2020.

W wyniku głosowania: za - 15, przeciw - 1, wstrzymało się - 0 Rada Miejska przyjęła
protokół z XVI sesji.

Ad. 5 - Wystąpienia mieszkańców.

♦> Pani Jadwiga Smirnof -  mieszkanka ulicy Pułaskiego w Konstancinie-Jeziornie 
poruszyła temat trwającego od 10 lat problemu zalewania należącej do Niej posesji. 
Zwróciła się z prośbą o ostateczne rozwiązanie tego problemu.

❖ Pani Elżbieta Bajkowska- Majorkiewicz przypomniała o problemie wody zbierającej 
się na ulicy Ciechanowskiej, której jest mieszkanką. Podkreśliła, iż o problemie 
mówiła wiele razy, a sytuacja jest bardzo poważna, trwa od wielu lat (od 2010 roku) 
i doprowadziła do tego, że Jej posesja stała się zbiornikiem retencyjnym dla 
najbliższej okolicy. Również zwróciła się z prośbą o podjęcie odpowiednich kroków 
w celu ostatecznego rozwiązania tego problemu.

❖ Pan Michał Wiśniewski mieszkaniec okolic ulicy Kołobrzeskiej podzielił obawy 
swoich przedmówczyń i zauważył, iż ważne jest, aby problemy rozwiązywać, a nie 
nieustannie od kilku lat o nich jedynie mówić.

Na pytania i wątpliwości mieszkańców na bieżąco odpowiadał Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek zarządziła 5 minut przerwy.
Po przerwie wznowiono obrady.
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Ad. 6 - Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że radni otrzymali kopię informacji 
Burmistrza o pracy między sesjami w formie papierowej i mailowo (stanowi ona załącznik do 
protokołu - BRM 195/2020).

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań dotyczących ww. informacji.

Na pytania radnych: Bogusława Komosy oraz Włodzimierza Wojdaka odpowiedzi udzielił 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ad. 7 - Informacja Przewodniczącego Rady M iejskiej o pracy między sesjami.

Uwag i pytań brak.
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z apelem o powiększenie składu osobowego 
Komisji skarg, wniosków i petycji

Ad. 8 - Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw -1, wstrzymało się -0 Rada M iejska powołała  
Komisję Uchwał i Wniosków w składzie: Ignacy Gołębiowski\ Irena Śliwka , Anna  
Borowska.

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji.

Ad. 9 - Przedstawienie raportu o stanie gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2019.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk krótko zaprezentował firmę Curulis z Poznania, która 
przygotowała ww. raport. Następnie przedstawił Ryszarda Grobelnego -  doświadczonego 
samorządowca, który zaprezentował raport.
Pan Ryszard Grobelny przedstawił rys oraz ogólne założenia raportu o stanie gminy 
Konstancin-Jeziorna za rok 2019. Poinformował, iż gmina Konstancin-Jeziorna znajduje się 
w' grupie 76 najlepszych w Polsce jednostek samorządu terytorialnego.

Ad. 10 - Debata nad raportem:

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek otworzyła dyskusję nad raportem,

a) Głosy radnych.

W dyskusji udział wzięli radni: Agata Wilczek, Bogusław Komosa, Andrzej Cieślawski, 
Hubert Meronk, Krzysztof Bajkowski, Irena Śliwka, Arkadiusz Głowacki, Włodzimierz 
Wojdak, Ignacy Gołębiowski, Piotr Wasilewski, Anna Borowska, Adam Grzegorzewski, 
Grzegorz Szewczyk.
Dyskusja dot. m.in.:

o Poziomu wskaźnika odpadów zmieszanych na tle innych gmin, zdaniem radnej Agaty 
Wilczek powinniśmy dążyć do zwiększenia wskaźnika odpadów segregowanych, 

o Radny Bogusław Komosa zauważył, iż raport jest ogólnikowy, liczba mieszkańców 
zameldowanych na terenie gminy zaniżona (w rzeczywistości jest to liczba znacznie 
wyższa), zwrócił również uwagę, iż tylko 65 % mieszkańców gminy korzysta z sieci
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kanalizacyjnej, jedynie 1315 mieszkańców jeździ autobusami „L" (tylko 43 osoby 
dziennie), zwrócił uwagę na fakt, iż wydatki bieżące są zbyt duże. a wydatki 
inwestycyjne za małe oraz na panującą -  jego zdaniem -  nierównowagę 
w traktowaniu terenów miejskich i wiejskich, 

o Radny Andrzej Cieślawski zauważył, iż gmina rozwija się w sposób zrównoważony, 
ważne natomiast jest aby położyć większy nacisk na politykę senioralną. Dochody 
z Pit będą maleć, bo mieszkańcy gminy się starzeją, przechodzą na emeryturę. Należy 
działać w kierunku rozwoju gminy, aby zachęcić młodych ludzi do osiedlania się 
w gminie Konstancin-Jeziorna. Radny zaproponował, aby ograniczać koszty bieżące, 
ale nie ograniczać inwestycji. Podsumował, iż ubiegły rok. był dobrym rokiem dla 
gminy.

o Radny Hubert Meronk zauważył, iż raport jest nowoczesny, interaktywny, przez co 
interesujący dla odbiorcy. Jednak zabrakło w nim informacji o bezpieczeństwie 
mieszkańców. Nie pokazuje również przyszłości gminy, nowej ścieżki rozwoju dla 
gminy. Brak również informacji, która ze strategii gminnych została zrealizowana, 
a która nie.

o Radny Krzysztof Bajkowski podzielił opinię radnego Huberta Meronka
i zaproponował, aby mieszkańcy gminy byli zapraszani do konsultacji, 

o Radna Irena Śliwka -  jako reprezentująca tereny wiejskie - zauważyła, iż na tych
właśnie terenach brakuje sieci wodno -  kanalizacyjnych, drogi są w złym stanie 
i wymagają pilnych napraw, 

o Radny Arkadiusz Głowacki wyraził głos poparcia dla wypowiedzi radnych: I. Śliwki,
K. Bajkowskiego, H. Meronka. 

o Radny Włodzimierz Wojdak zauważył, iż na przestrzeni lat wzrosła możliwość
inwestowania, gmina ma też coraz większy dochód. Wyraził zaniepokojenie zbyt 
małymi nakładami na ochronę zdrowia, 

o Radny Ignacy Gołębiowski stwierdził, iż raport jest interesujący, zwrócił uwagę, iż
sporo nakładów gmina przeznacza na oświatę, zdecydowanie za mało na ochronę 
zdrowia.

o Radny Piotr Wasilewski wyraził swoje zdanie, iż raport jest poprawny, pozytywny.
Wynika z niego, ze gmina ma dobrą kondycję finansową, więc można skupić się na 
inwestycjach. W'ażny problem to brak targowiska miejskiego, nad tym problemem 
należy się pochylić i zawalczyć o jakąś dotacje na ten cel. 

o Radna Anna Borowska zwróciła uwagę na pewną zależność, iż: „krytykując raport
krytykujemy sami siebie*’. Raport odzwierciedla efekt decyzji Rady Miejskiej, 
pokazuje zaangażowanie radnych w 2019 roku. 

o Radny Adam Grzegorzewski stwierdził, iż raport ma za zadanie przedstawić fakty, nie
dotyczy strategii, dane w nim zawarte można jednak wykorzystać, aby zainicjować 
odpowiednie działania w gminie, 

o Radny Grzegorz Szewczyk przypomniał, iż od bardzo wielu lat brak jest koncepcji
dot. rozwoju części Konstancina-Jeziorny, tj. Jeziorny. Biorąc pod uwagę plany dot. 
rozbudowy tej części miasta o budownictwo wielorodzinne, należy zadbać 
o infrastrukturę drogową, aby uniknąć ogromnych korków w przyszłości, a także 
infrastrukturę społeczną (np. szkoły).
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Na pytania i uwagi radnych odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk, a także prezentujący 
raport o stanie gminy Ryszard Grobelny, który wyjaśnił również, iż raport tworzony jest 
w oparciu o dane uzyskane z Głównego Urzędu Statystycznego (GUS). Z uwagi na to. że 
statystyka GUS publikowana jest raz do roku. nie jest możliwe tworzenie raportów kwartalnie 
lub półrocznie.
Zauważył, iż niektóre z bardzo ciekawych wskaźników publikowane są dopiero w drugiej 
połowie roku, np. w październiku lub listopadzie, przez co nie mogą być ujęte w raporcie o 
stanie gminy. Ponadto zwrócił uwagę, iż raport dotyczy stanu, wobec czego nie może 
dotyczyć przyszłości i tym samym nie służy wyznaczaniu kierunków.
Narzędziem wyznaczania kierunków w gminie są podejmowane uchwały rady gminy. Raport 
publikowany jest po to, aby mieszkańcy po lekturze raportu mogli wyrobić sobie własną 
opinię o stanie gminy, dlatego nie zawiera on w swojej treści żadnych opinii, ani ocen, 
zawiera jedynie informacje i dane.
Po wyczerpaniu listy zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Agata Wilczek zakończyła 
dyskusję nad raportem.

b) Głosy mieszkańców.

Żaden z mieszkańców nie zgłosił się do debaty nad raportem o stanie gminy.

Ad. 11 - Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna 
wotum zaufania.

W wyniku głosowania: za - 14, przeciw - 4, wstrzymało się - 2 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 242/YIII/l 8/2020.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk podziękował Radzie Miejskiej za udzielone zaufanie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 12 - Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2019 rok.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały.
Głos zabrał radny Bogusław Komosa. który poprosił o nie omawianie projektu uchwały 
zbyt szczegółowo.
Przewodnicząca Rady po zasięgnięciu opinii mecenas Iwony Czohary w tej sprawie, zwróciła 
się do Skarbnika o krótkie omówienie sprawozdania.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-1, wstrzymało się - 4 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 243/YI1I/18/2020.
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Ad. 13 - Zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy za rok 2019.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. informację.
Głos zabrał radny Bogusław Komosa. który zauważył iż gmina posiada dużą liczbę działek 
i Rada Miejska powinna wskazać w jaki sposób je wykorzystać.

Ad. 14 - Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady M iejskiej Konstancin-Jeziorna  
w sprawie wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2019 rok.

Radna Anna Borowska -  członek Komisji Rewizyjnej odczytała opinię Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna (kopia opinii stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 15 -  Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady M iejskiej Konstancin-Jeziorna 
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2019.

Radna Anna Borowska -  członek Komisji Rewizyjnej odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna o udzielenie absolutorium (kopia w załączeniu).

Ad. 16 - Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2019.

Skarbnik Dariusz Lipiec odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 
przez Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2019 (kopia opinii 
w' załączeniu).

Ad. 17 - Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. wniosku Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium.

Skarbnik Dariusz Lipiec odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. wniosku 
Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium (kopia opinii w załączeniu).

Ad. 18 - Dyskusja.

W dyskusji udział wzięli radni: Andrzej Cieślawski, Bogusław Komosa, Hubert Meronk, 
Agata Wilczek. Adam Grzegorzewski, Krzysztof Bajkowski, Izabella Wieczorek, Arkadiusz 
Głowacki.
Dyskusja dot. m. in.: zajęcia I miejsca przez gminę Konstancin-Jeziorna w rankingu 
finansowym gmin, ewentualnego wprowadzenia na posiedzeniach Komisji Budżetu, 
Inwestycji i Spraw Majątkowych zwyczaju dot. omawiania zarządzeń Burmistrza gminy 
w sprawie zmian w obszarze finansów gminy.

Ad. 19 - Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutoriom Burmistrzowi Gminy 
Konstancin-Jeziorna za 2019 rok.

W wyniku głosowania: za- 14, przeciw - 0, wstrzymało się -5 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 244/YIII/l 8/2020.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.
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Przewodnicząca Rady Agata Wilczek poinformowała, że do ww. projektu uchwały wpłynęła 
autopoprawka.
Skarbnik Darius Lipiec przedstawił ww. projekt wraz z autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji bez autopoprawki.
Na pytania radnych Włodzimierza Wojdaka i Bogusława Komosy odpowiedział Burmistrz 
Kazimierz Jańczuk oraz Skarbnik Dariusz Lipiec.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 245/YIII/l8/2020.

Ad. 21 -  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin -  Jeziorna na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji bez autopoprawki.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw- 0, wstrzymało się 1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 246/YIII/l8/2020.

Ad. 22 - Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
pobyt dziecka w Gminnym Żłobku nr 1 w Konstancinie-Jeziornie.

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww. 
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek przedstawiła 
pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 247/YIII/l8/2020.

Ad.23 - Projekt uchwały w sprawie ustalenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie 
Konstancin-Jeziorna na rok szkolny 2020/2021.

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww. 
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek przedstawiła 
pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Na pytanie radnego Bogusława Komosy odpowiedzi udzieliła Kierownik Magdalena 
Gołębiowska.

Ad.20 -  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej wraz Z autopoprawką.



W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się-0 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 248/YIII/18/2020.

Ad.24 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu 
użytkowego, stanowiącego własność Gminy Konstancin-Jeziorna, położonego przy ul. 
Warszawskiej nr 64 w Gminie Konstancin-Jeziorna.

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt 
uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Na pytania radnych Bogusława Komosy oraz Włodzimierza Wojdaka odpowiedzi udzielił 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz Dyrektor Edward Skarżyński.
Pytania dot. ewentualnego parkingu od strony ulicy Lipowej lub miejsc postojowych wzdłuż 
ulicy Warszawskiej.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada M iejska podjęła ww. uchwałę. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 249/VI11/18/2020.

Ad.25 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Szymanowskiego stanowiącej część działki 
ewidencyjnej numer 196/8 z obrębu 03-23.

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił 
ww'. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 250/YIII/l 8/2020.

Ad. 26 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Królowej Jadwigi stanowiącej część działki 
ewidencyjnej numer 158 z obrębu 03-15.

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił 
ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Na pytanie radnego Bogusława Komosy odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz 
Zastępca Kierownika Jacek Zieliński.
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W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się-1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 251/YIII/l8/2020.

Ad. 27 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Bielawskiej stanowiącej działkę ewidencyjną 
numer 84/6 z obrębu 01-16.

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił 
ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku glosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się-1 Rada M iejska podjęła ww. 
uch walę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 252/YIII/t8/2020.

Ad. 28 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Jagiellońskiej stanowiącej część działki 
ewidencyjnej numer 58 z obrębu 03-23.

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił 
ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się-1 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 253/YII1/18/2020.

Ad. 29 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady M iejskiej Konstancin-Jeziorna  
Nr 338/YII/22/2016 z dnia 7 września 2016 r. w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 
dotacji celowej na dofinansowanie z budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna przedsięwzięć 
z zakresu ochrony środowiska, obejmujących modernizację systemów ogrzewania 
w budynkach i lokalach mieszkalnych, na korzystniejsze z punktu widzenia kryterium  
sprawności energetycznej oraz kryterium ekologicznego.

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Renata Jasik przedstawiła ww. projekt 
uchwały.
Poinformowała również, iż projekt uchwały otrzymał pozytywne opinie Prezesa Urzędu 
Ochrony Konkurencji i Konsumentów' oraz ministra właściwego do spraw rolnictwa. 
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
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Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię komisji.
Na pytania i wątpliwości radnych: Bogusława Komosy, Krzysztofa Bajkowskiego. Iwony 
Siudzińskiej oraz Arkadiusza Głowackiego dot. m.in.: zwiększenia kwoty dofinansowania do 
90%. późnego terminu zgłaszanych zmian, odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz 
Kierownik Renata Jasik.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się-1 Rada M iejska podjęła ww. 
uch walę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 254/YIII/l8/2020.

Ad.30 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 222/Y III/l6/2020 Rady M iejskiej 
Konstancin-Jeziorna w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku  
na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna wraz z autopoprawką.

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Renata Jasik przedstawiła ww. projekt 
uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji bez autopoprawki.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywna opinię komisji wraz z autopoprawką.
Następnie wywiązała się krótka dyskusja, w której udział wzięli radni: Arkadiusz Głowacki, 
Agata Wilczek, Adam Grzegorzewski, Andrzej Cieślawski, a także Burmistrz Kazimierz 
Jańczuk oraz Kierownik Renata Jasik. Dyskusja dot. m.in.: możliwości złożenia wniosków do 
projektu uchwały (radny A. Głowacki). Odpowiedzi w tej sprawie udzieliła mecenas Iwona 
Czohara.

W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się-3 Rada M iejska podjęła ww. 
uch walę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 255/VIII/l8/2020.

Ad.31 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 223 /V IIl/l6/2020 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbioru odpadów komunalnych do właścicieli nieruchomości zamieszkałych 
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Renata Jasik przedstawiła ww. projekt 
uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się-2 Rada Miejska podjęła ww.
uch walę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 256/YIII/l8/2020.
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Ad.32 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 225/V IH /l6/2020 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna w sprawie zasad korzystania z Gminnego Punktu Selektywnego 
Zbierania Odpadów Komunalnych zlokalizowanego w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy 
Mirkowskiej 43C.

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Renata Jasik przedstawiła ww. projekt 
uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku glosowania: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się-2 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwalę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 257/YI11/18/2020.

Ad. 3 3 - Projekt uch waty w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu 
gminy na zadania służące ochronie zasobów wodnych, polegającej na gromadzeniu wód 
opadowych i roztopowych w miejscu ich powstania.

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Renata Jasik przedstawiła ww. projekt 
uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-0, wstrzymało się-1 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 258/YI11/18/2020.

Ad.34 - Projekt uchwały w sprawie nadania skwerowi położonemu
w Konstancinie-Jeziornie przy Al. M iłośników Konstancina i ul. Henryka Sienkiewicza, 
nazwy „Skwer im. Prof. Mariana W eissa”.

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił 
ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji wraz z wnioskiem o skrócenie nazwy w tytule 
uchwały.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przedstawiła wniosek dot. skrócenia nazwy 
w tytule uchwały na: „Skwer im. Prof. Mariana W eissa”.

Rada Miejska w glosowaniu: za-jednogłośnie (15 radnych) przyjęła ww. wniosek.

Następnie, w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada M iejska podjęła ww.
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 259/YI11/18/2020.
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Ad.35 - Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu zasłużony dla Gminy
Konstancin-Jeziorna.

Radny Ignacy Gołębiowski przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek przedstawiła 
pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 260/YIII/18/2020.

Ad.36 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 24/YIII/3/2018 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie powołania radnych do stałych 
Komisji Rady M iejskiej Konstancin-Jeziorna.

P.o. kierownika Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwały. 
Głos zabrał radny Bogusław Komosa, który przedstawił przyczyny swojej rezygnacji ze 
składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.

W wyniku głosowania: za- 12, przeciw-0, wstrzymało się-3 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 261 /VI11/18/2020.

Ad.37 - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków  
służbowych przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna (BRM 455/2019).

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Bogusław 
Komosa.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 11, przeciw-0, wstrzymało się-2 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 262/YIII/l8/2020.

Ad.38 - Odczytanie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady M iejskiej Konstancin-Jeziorna 
Z przeprowadzonej analizy pozyskiwania i wykorzystania zewnętrznych środków  
finansowych w 2019 roku.

Protokół odczytała radna Anna Borowska (stanowi on załącznik do niniejszego protokołu). 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk uzupełnił informacje zawarte w ww. protokole oraz 
odpowiedział na pytania Przewodniczącej Rady Miejskiej Agaty Wilczek.

Ad.39 - Przyjęcie przez Radę Miejską stanowiska w sprawie sprzeciwu mieszkańców ulicy 
Kołobrzeskiej 52 w Konstancinie-Jeziornie, w obszarze oddziaływania zamierzenia 
inwestycyjnego polegającego na budowie stacji bazowej telefonii komórkowej przez firm ę  
P4 Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie -  operatora sieci komórkowej PLAY (BRM  189/2020)

P.o. kierownika Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk odczytała przygotowane 
stanowisko w ww. sprawie (stanowisko stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
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W wyniku głosowania: za- 12, przeciw-O, wstrzymało się-2 Rada M iejska przyjęła ww. 
stanowisko.

Ad. 40 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

■S Radna Alfreda Konopka zwróciła się do Burmistrza Kazimierza Jańczuka z prośbą
o uporządkowanie terenu w okolicach krzyża oraz z zapytaniem dot. przetargu na odbiór
odpadów komunalnych.

S  Radny Włodzimierz Wojdak po raz kolejny zaapelował o uniemożliwienie nielegalnych 
zawodów (wyścigów) samochodowych w okolicach pętli autobusowej.

^  Radny Piotr Wasilewski poprosił o stworzenie możliwości oddawania odpadów zielonych do

Na wszystkie zapytania radnych odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ad. 41 - Korespondencja.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek poinformowała, iż cała korespondencja 
została przekazana radnym w formie mailowej i poprosiła o zadawanie pytań.
Pytań brak.

Ad. 42 - Rozpatrzenie skarg.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek poinformowała, iż do Rady Miejskiej zostały 
skierowane następujące skargi:

1. Skarga dot. projektowanej drogi publicznej, przedłużenia ul. Biedronki 
w Konstancinie-Jeziornie (BRM 174/2020).

W wyniku głosowania: za-12, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada M iejska przekazała ww. 
skargę do Komisji skarg, wniosków i petycji.

2. Skama dot. sprecyzowanie przedmiotu skarbi w odpowiedzi na pismo z dnia 13.05.2020 r. 
(BRM 184/2020).

W wyniku głosowania: za-14, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska przekazała ww. 
skargę do Komisji skarg, wniosków i petycji.

Ad. 43 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przew-odnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został 
wyczerpany. Poinformowała, że kolejna sesja odbędzie się we wrześniu 2020 r.

Następnie zamknęła obrady XVIII sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.
Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowa integralną część protokołu).

PSZOK.

Protokół sporządziła: 
Katarzyna Goral


